
STYREMØTEREFERAT 06-2023 

Møtedato: 23.01.2024   
Tilstede: Sverre Hennum, Birger Steen, Per Ivar Gundersen, Ole Ivar 
Bergan, Vidar Gustavsen Rune Briskodden, og Christina W. Schie  
  
Ikke tilstede: Steinar Fagerås 

Referent: Sverre Hennum  
  

  Nye Saker dette møtet    

Saksnr    Ansvar/frist  
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Oppsummering forrige referat:  

- Vedr. bok «finskstøver’n». 
Ole Ivar har gjort en stor jobb med Finskstøver’n. 
Er også godt i gang med de andre «årets hunder». 

 
Aktiviteter utenfor komiteene:  
 

- Ole Ivar har satt opp reoler og premier er plassert. 
Resten av lageret må ryddes og klargjøres før 
utstillingssesongen starter. 

- Ekstraordinært RS vedr nye jaktprøveregler ble 
gjennomført i desember. Det ble nedstemt. 

- Julemøtet gikk bra med god deltakelse. Veldig godt 
loddsalg. 

 

Fra Komiteene:  
Utstillingskomiteen;  
 
Per Harald Sivesind dømmer Hokksundutstillingen.  
Det er for øvrig god kontroll på denne utstillingen. 
 
Rune spør Tore Reistad om å dømme 
unghundfremvisningen. 
 
Rune bes om å gjennomgå/oppdatere utstillingskomiteen 
 
Valhallutstillingen koordineres med VOHK  
 
Forslag om skriverkurs for noen kandidater i klubben. 
Sverre kontakter Heidi Sageng 
 

Jaktprøvekomiteen;  
 
Dommermøte for Åpen separat ble gjennomført 3.januar. 
Åpen sep og RR for vinteren er i gang , men ikke mange 
starter. 
Reveprøva gjennomføres som en del av Åpen separat i 
mars. 
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Atle Myrvang er prøveleder for Vinterprøva. Foreløpig 
åpner vi ikke for påmelding, da det er svært usikkert om 
prøva kan gjennomføres. Vidar holder kontakt med Atle 
om dette frem mot fristen. 
 
Spørsmål fra Dreverringen BV om å arrangere ringkamp 
og klubbmesterskap. På SP-prøva til høsten. Ringen må 
bidra med 9 dommere (utenfor BHK), kjentmenn og 
terreng. Da er det OK. Sverre gir tilbakemelding 
 
Evaluering av Valhallprøva: 
Selve prøva gikk bra, men det er en del saker rundt som 
bør forbedres. BHK bør bl.a. få til et større engasjement i 
komiteen. Sverre tar initiativ til evaluering sammen med 
VOHK. 
 

Sporprøvekomiteen;  
 
Ikke noe nytt fra Sporprøvekomiteen 
 
Forberedelser Årsmøte 29.02.24 

- Landbruksskolen er booket 
- Årsberetning – Rune skriver utkast 
- Regnskap – små justeringer før det revideres 
- Budsjett – Per Ivar og Sverre utarbeider 
- Vedtektsendringer ihht NKKs lovmal 
- All dokumentasjon må legges ut på hjemmeside 

med frist 8. februar 
 
Premieutdeling / Haraball 
 
Vi forsøker å videreføre haraballet. Forslag til dato er 
13.april. Sverre booker klubbhuset på Steinberg. 
 
Nytt jaktprøveregelverk  
 
Siden forslaget til nytt jaktprøveregelverk ble nedstemt 
vurderer BHK å sende forslag til årets RS. Vidar, Ole Ivar, 
Birger og Sverre får mandat til å utarbeide dette. 
 
  
EVT:  

- Årshjul 
 
Neste styremøte: Dersom det ikke kommer inkomne 
saker til Årsmøtet, blir neste styremøte etter årsmøtet 
  
   

 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 


